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ZAPISNIK 
S 8. SJEDNICE VMO POTOK 

 
8. sjednica VMO Potok održana je 18.12.2023. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Usvajanje Programa rada za 2024. godinu. 
3. Usvajanje Financijskog plana za 2024. godinu. 
4. Rasprava o predstojećim aktivnostima do kraja godine. 
5. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje upit ovlaštenog predstavnika zgrade Cambierieva 2 kojeg 
zanima kako se može saznati kada vijeća Vijeće MO i da li se može prisustvovati 
sjednici. Predsjednik ga je kontaktirao, uputit će mu se poziv za sljedeću sjednicu.  
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Komunalnog redarstva na molbu da se hitno riješi 
problem sa špricama po Benčiću, da se zazidaju prozori na zgradu Teatrina, gdje se 
skupljaju narkomani i da se obavijesti policija da se pojačaju ophodnje: „Na 
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području kompleksa Benčić kontinuirano se provode kontrole i postupanje 
komunalnog redarstva osobito po pitanju stvaranja komunalnog nereda i 
onečišćenja javnih površina, te se po uočavanju onečišćenja promptno izdaje nalog 
s ciljem uklanjanja istog. Provedenom kontrolom komunalnog redara nije zatečeno 
prisustvo beskućnika, kao niti onečišćenje smećem ili iglama javnih površina. 
Komunalno redarstvo upoznato je s problematikom devastiranog objekta tzv. 
Teatrino, te je već obaviješten nadležni Odjel za školstvo i Odjel za kulturu s ciljem 
adekvatnog zatvaranja navedenog objekta odnosno sanacija istog čime bi se uvelike 
smanjilo prisustvo beskućnika u samom objektu kao i oko navedenog objekta“. 
 

 Temeljem informacije iz medija da je potpisan sporazum Župana i Gradonačelnika 
kojim će podijeliti troškove za otkup i sanaciju Teatra Fenice, Vijeće MO Potok će 
dati inicijativu Gradonačelniku da se prilikoma sanacije uključi i uređenje i 
privođenje svrsi zgrade Teatrina u Art kvartu Benčić, jer bi to bio odličan prostor za 
amatersko kazalište koje Rijeci fali, a nekad ih je bilo nekoliko. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Energa na molbu za postavu novog rasvjetnog stupa 
u  Ul. Milana Butkovića u kojem se navodi: „Nosač svjetiljke (konzolu) na predmetnoj 
lokaciji smo stavili na listu za antikorozivnu zaštitu.  Zamjena svjetiljke će se izvršiti 
kroz projekt modernizacije“.  Odgovor će se proslijediti građanu. 
  

AD 2 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada za 2024. godinu: 
 
1.   Zdravstvo – mjerenje tlaka i šećera u krvi 

      2. Pozdrav ljetu 
      3. Doček Djeda Božićnjaka   
      4. Dan  MO 
 
AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2024. godinu. 
 

AD 4 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće MO Potok planiralo je kao sastavni dio programa Doček Djeda Božićnjaka 
posjet Domu za nezbrinutu djecu, te će ga realizirati u terminu kojeg je potrebno 
dogovoriti s ravnateljicom. 

 Program Dan MO započeo je uspješno organiziranim Turnirom u pikadu u Klubu 
starijih osoba Potok. 

 Proslava Dana MO Potok nastavit će se 21. prosinca u Dječjoj kući u Art kvartu 
Benčić   

 Vijećnici su raspravljali o pripremama za realizaciju programa. 
 
AD 5 
 
       Zaključak: 

 

 Vijeće će zatražiti da se dio prostora u Parku J. Završnika odijeli ogradom i uredi za 
pse (kao u MO Banderovo) od dijela gdje su dječje sprave, jer u MO Potok nema 
drugog prostora, a ima dosta vlasnika pasa. 
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Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


